
  

Nyt fra bestyrelsen 

Bestyrelsesmøde 18/2 2019 
Michelle, Henrik, Filip, Gorm, Johnny, Marc (låseudvalget) 

Nyt nøglesystem 

Marc fortalte, at vi har fået tilbudt et offline-system. Dvs. 
at det hele er koblet op på en computer i ejendommen. 
Hvis alle døren skal være online, så skal der være netværk 
rundt i hele ejendommen. Offline system kræver, at der er 
lidt mere manuelt arbejde. Onlinesystemet er meget dyrt 
(300-400.000 mere end offline), så det er ikke en 
mulighed, vurderer bestyrelsen.  
Marc har talt med forsikringsmægleren Henrik, der 
undersøger muligheden ift til chip og forsikring. Marc har 
også talt med Top Danmark, som siger, at de ikke stiller 
krav om chip system. Michelle følger op på 
forsikringsmægleren. Michelle er også igang med at 
indhente tilbud på læsesystemer. Johnny undersøger, hvad 
det koster at skifte nøgler med det nuværende system. 
Michelle og Marc samarbejder om en præsentation til den 
kommende general forsamling.  

⁃ Filip meddelte, at han trækker sig af personlige 
grunde. Han vil gerne stadig hjælpe med 
hjemmesiden.  

⁃ Johnny stiller op som bestyrelsesmedlem til 
generalforsamlingen.  

⁃ Henrik sagde, at der skal bedre styr på mailsystemet. 
Michelle var enig, og hun vil gerne organisere 
mailboksen bedre.  

⁃ Michelle er igang med tillæg til vedtægterne  
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